
 

 
 

MØTEBOK Styremøte 01- 24 

 

Tidspunkt: 23.01.24 kl 19:30 

Stad:  Austbø hotell  

 

Desse møtte:  

Tor Aage Dale, Ane Killingtveit, Jarle Nordjordet, Halvor Fehn, Marit Kåsa, 

Madeleine Hestdalen, Marius Aksvik, Svein Loftsgarden 

 

Meldt forfall: Trond Arild Pedersen, Arvid Juvland, Kjersti Torvetjønn, Hilde 

Hovden 

 

Andre til stades på møtet: Rune Aarhus (sekretær) 

 

Saker til møtet: 

 

 

 

Sak 01/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 02/24: Presentasjon av medlemmar og varamedlemmar med konstituering 

av det nye styret 

Sak 03/ 24: Val av kven som drar på kurs for nye fjellstyremedlemmar 

Sak 04/ 24: Hyttestatus. Dugnad og gjeremål hytter vinter 24 mm. 

 

 
 
Me stadfester med våre underskrifter at møteboka er i samsvar med det som kom fram på møtet 
 

 

Halvor Fehn/s/   
 

 

Tor Aage Dale /s/  Ane Killingtveit/s/ 

 
 

Madeleine Hestdalen /s/  Marius Aksvik/s/ 

 

 

 

 

 



 

Sak 01/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Godkjent utan merknadar. 

 

 

Sak 02/24: Presentasjon av medlemmar og varamedlemmar med 

konstituering av det nye styret 

 

 
Framlegg til vedtak:  
2024 – 2027 

Medlem Vara 

Tor Åge Dale (leiar) Kjersti Torvetjønn 

Ane Killingtveit (nestleiar) Hilde Hovden 

Madeleine Hestdalen Trond Arild Pedersen 

Halvor Fehn Arvid Juvland 

Marius Aksvik Svein Loftsgarden 

 
 

 

 

Referat: 
 

 

Kort presentasjon av nye medlemmar. Jarle Nordjordet og Marit Kåsa som gjekk ut vart takka 

for god innsats for fjellstyret over mange år. Ane Killintgveit fortsetter i styret, men gjeng av 

som leiar og vart takka for god innsats i perioden. 

 

Vedtak: 

Det nye fjellstyret vert konstituert for perioden 2024-2027 som det føreligg frå 

kommunestyret i Vinje kommune. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 03/ 24: Val av kven som drar på kurs for nye 

fjellstyremedlemmar 

Vedtak: 

Sekretær melder på Marius og Madeleine. Tor Åge vurderar samling på 

Lillehammer.  

 

 

Sak 04/ 24: Hyttestaus. Dugnad og gjeremål hytter vinter 24 

Framlegg til vedtak: 

Det vert førebudd ei sak rundt dette tema til neste styremøte der nytt fjellstyre gjennomfører 

vedtak som er gjeldande frå 2024. 

 

Referat: 
Sekretær får i oppgåve å lage sak rundt dette til neste styremøte og også føreta 

dugnadstrekking på møtet blant dei som har meldt interesse for dette. Det vart drøfta ein 

instruks/ risikoevaluering for dugnadsgjeng. Sekretær fekk signal frå styret om kva som skal 

takst med.  

 

 

 

Vedtak: 

 
Det vert førebudd ei sak rundt dette tema til neste styremøte der nytt fjellstyre gjennomfører 

vedtak som er gjeldande frå 2024. 

 

 

 


